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STYRELSEMOTE FORENINGEN IFK LIT 2019-12-03 

NARVARANDE 
Jorgen Tyrebo, Martin Svensson, Cecilia Hakansson, Soren l-ledlund, Peter Palsson och David Hansson, Malin 
Navarro 

§ 1 MOTETS OPPNANDE 
Jorgen Tyrebo halsade alia valkomna och forklarade styrelsembtet oppnat. 

§ 2 VALAVSEKRETERARE 
Martin Svensson valdes till sekreterare 

§ 3 VALAVJUSTERARE 

Malin Navarro valdes till juesterare 

§ 4 FORRA MOTETS PROTOKOLL 
Forra motets protokoll gicks igenom och lades till handlingarna 

§ 5 GODKANNANDE AV DAGORDNINGEN 
Dagordningen godkandes 

§ 6 E K 0 N 0 M I 
Kassoren informerade om att: Ekonomin i foreningen ar god och i balans. 
Ett betalkort finns hos Soren som man kan lana for att handia till fika vid sammandrag 

§ 7 HARKMOVALLEN 

Det finns onskemal om laktare/tak i anslutning till planen. Nya hornstolpar med flaggor. 

§ 8 I N K O M N A MAIL/SKRIVELSER 

Det ar for Peter Palsson man visar upp sitt utdrag fran belastningsregistret sa bockar han av det. 
r\ 9 RAPPORT iNNEBANDY 

Sasongen har dragit igang och David letar efter fler malvaktsklader i olika storlekar. 

§ 1 0 RAPPORT FOTBOLL 

Simon Aruhsiander narvarade for att informers om kommande spel i Division 6 Herrar. Det ar ca 30st som tranar 

med laget. Totalt under sasongen ar det 14 matcher som spelas och malet ar att upp till 18st ingar i varje 

matchuppstallning. Herrlaget ska jaga egna sponsorer till matchstallet och Peter gor om sponsoravtalet sa att det 

passar herrlaget. Simon sa aven att dom ska saija matchbollar for 500:-/st och att sponsorer svischar 5:- per gjort 

mal. I bvrig ar det samma regler som fbr ungdomslagen att 10% av det laget tjanar gar till IFK LIT och att laget far 

4000:- per ar fran IFK Lit fbr att ha till anmalningsavgift och domaravgifter. 

Det finns bnskemal om att kbpa in kvastskaft fbr att anvanda vid traningarna. 
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§ 1 1 OVRIGA FRAGOR 
Det finns nu ett storre fbrrad att hyra i bykontoret, Jbrgen och Malin kollar vilken hyra det ar pa det. 

Hur gbr vi fbr att locka fler ledare till IFK LIT? Vi beslutade att ga ur basketfbrbundet pa grund av att vi inte har 
nagon basketverksamhet. 

§ 1 2 MOTETS AVSLUTANDE 
Ordfbrande tackade alia narvarande och fbrklarade mbtet avslutat. 
Nasta mbte ar onsdagen den 5/2 klockan 18.30 


